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SVENSKA BOUVIERKLUBBEN  
 Rasklubb under SBK med avelsansvar för 

 Bouvier des Flandres och Bouvier des Ardennes  

 

 

 

Protokoll medlemsmöte 

19 september 2022 

4 medlemmar samt 5 styrelseledamöter deltog på medlemsmötet 

1. Inledning 

Då Anita Liew hade förhinder att delta hälsade vice ordförande 

Sture Almquist alla välkomna till detta medlemsmöte 

Frågan ställdes om mötet kan spelas in. 

Medlemmarna sade att det är OK. 

2. Val av justeringsperson 

Mötet beslutade att välja Kikki Stölan att justera protokollet 

tillsamman med mötesordförande. 

3. Val av valberedning 

Då valberedning inte kunde väljas vid årsmötet eller 

medlemsmötet i juni fanns denna punkt med som beslutspunkt vid 

detta möte. 

Detta har annonserats i kallelsen till medlemsmötet, vilken 

skickades ut i tid enligt stadgan. 

Mötet diskuterade val av valberedning. 

Mötet föreslår Kikki Stölan och Michaela Cholewo till 

valberedning, med Kikki Stölan som sammankallande. 

Mötet beslutade enligt förslaget 

4. Presentation av tematräffen 

Barbro Olsson informerade kort om den kommande digitala 

tematräffen som ska ägnas till genomgång av Lathunden och lite 

statistik från det verktyget. 

5. Nya hemsidan 

Maria Shanti Persson presenterade den nya hemsidan och 

gjorde ett upprop om att bilder önskades på bouvierer. 

6. Kontaktpersoner för lokala aktiviteter 

Mötet diskuterade var vi har kontaktpersoner i landet och för 

närvarande finns det personer i Närke och Småland.  

Kontaktperson i Västernorrland blir Kikki Stölan. Kikki 

informerade därefter om en träff som ska avhållas i oktober. 
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SVENSKA BOUVIERKLUBBEN  Medlemsmöte september 2022 

 

 

 

7. Jubileumsåret 2023 

Mötet diskuterade vad vi kan göra för att uppmärksamma nästa 

år då klubben fyller 50 år.  

Saker som lyftes var vilka önskemål om jubileumsgåva som finns. 

Förslagen som kom var en handduk, enklare shoppingväska men 

framförallt något som är användbart. 

Styrelsen undersöker frågan vidare. 

Utöver det kom även bra förslag på domare att tillfråga för 2023 

och 2024 vilket tacksamt mottogs. 

8. Övriga frågor 

Gun Landhagen lyfte en diskussion om problematiken med HD-

avläsningar och det sämre resultatet för rasen. 

Mötet diskuterade hur vi kan komma vidare i frågan. 

Mötet uppdrog till Barbro Olsson att forska vidare i frågan hur 

det ligger till med HD-utredningen. 

Mötet diskuterade vidare om utställningar och kraven på 

arbetsmeriter. Antalet utställda hundar minskar och man upplever 

att det är färre utländska hundar som ställs ut i Sverige. 

Barbro Olsson informerade om kommande alternativa 

möjligheter att skaffa arbetsmeriter som ska kunna ligga till grund 

för att kunna starta i bruksklass på utställning.  

9. Avslutning 

Vice ordförande Sture Almquist tackade alla närvarande för ett 

trevligt och konstruktivt medlemsmöte och hoppades att vi ses 

alla på den digitala tematräffen. 
 

Mötesordförande: Justeras:  Vid protokollet: 

 

Sture Almquist Kikki Stölan Barbro Olsson 
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